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OR.RG. 0002.29.2014-2018 

 

PROTOKÓŁ  NR XXX/2017 

z sesji Rady Gminy Zaniemyśl odbytej w dniu 27 marca 2017r. 

w godz. od 16:00 do 18:56 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zaniemyślu 

 

Na ogólną liczbę 15 Radnych w sesji udział wzięło 15 Radnych.  

 

W sesji udział wzięli: Wójt Pan Krzysztof Urbas, zastępca Wójta Pan Bogdan Schwanke, Sekretarz 

Gminy Pani Bożena Jaszkiewicz, Skarbnik Gminy Pani Agnieszka Scheffler, Radca Prawny Pan 

Przemysław Barczyński, pracownicy Urzędu Gminy, pracownicy jednostek organizacyjnych, sołtysi, 

mieszkańcy gminy.  

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, sołtysów nr 2. 

 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Gminy Zaniemyśl Pani Alina Frąckowiak, 

Przewodnicząca powitała przybyłych na sesję radnych i gości. 

 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad:  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

3. Stwierdzenie quorum Radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji tj. z dnia 20 lutego 2017r. 

5. Sprawozdanie roczne z działalności oraz informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego na terenie działania Komendy Powiatowej Policji w Środzie Wlkp. w roku 2016. 

6. Informacje Wójta Gminy. 

7. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy 

8. Sprawozdanie realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej za rok 

2016 oraz wykaz potrzeb zawiązanych z realizacją zadań. 

9. Opinia Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie projektu uchwały Rady Powiatu Średzkiego                      

w sprawie wprowadzenia ograniczeń i zakazów używania jednostek pływających napędzanych 

silnikami spalinowymi na zbiornikach wodnych Powiatu Średzkiego. 

10. Apel Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie realizacji zadania inwestycyjnego polegającego na 

budowie drogi na odcinku drogi ekspresowej S11, od węzła Kórnik Północ do autostrady A2, 

do węzła Poznań Wschód. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 

b) określenia kryteriów rekrutacji do klas pierwszych szkół podstawowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Zaniemyśl, liczby punktów przyznawanych za 

poszczególne kryteria oraz określenia dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia, 

c) określenia kryteriów, uwzględnianych na drugim etapie rekrutacji do przedszkoli 

i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Zaniemyśl, liczby punktów przyznawanych za poszczególne 

kryteria oraz określenia dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia, 

d) przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

nieruchomości położonych w miejscowości Jeziory Małe, 
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e) udzielenia dotacji parafii rzymskokatolickiej p.w. św. Marcina w Śnieciskach 

z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

obiektów sakralnych wpisanych do rejestru zabytków, 

f) udzielenia dotacji parafii rzymskokatolickiej p.w. św. Wawrzyńca w Zaniemyślu 

z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

obiektów sakralnych wpisanych do rejestru zabytków, 

g) zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2017, 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl, 

 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

13. Wolne głosy i wnioski. 

14. Zamknięcie sesji 

 

Ad.3. Przewodnicząca stwierdziła quorum radnych wymagane do podejmowania prawomocnych 

uchwał na podstawie listy obecności i radnych obecnych na sali, w obradach uczestniczy 15 radnych 

co stanowi liczbę wystarczającą do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad.4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  

uwag do protokołu nie zgłoszono, protokół został przyjęty  

15 głosami „za”  

0 głosie „wstrzymującym się”  

0 głosie „przeciw”  

 

Ad. 5. Sprawozdanie roczne z działalności oraz informację o stanie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego na terenie działania Komendy Powiatowej Policji w Środzie Wlkp. w roku 2016 

przedstawił Komendant Powiatowy Policji w Środzie Wlkp., insp. Paweł Wawrzyniak, które stanowi 

załącznik   nr 3  do niniejszego Protokołu 

Wójt, w zakresie bezpieczeństwa i porządku, myślę, że Państwo zaglądaliście na naszą stronę 

internetową, jest tam informacja, a działania podjęła Komenda Powiatowa Policji, myślę, że to na 

terenie naszej Gminy właśnie Panowie Dzielnicowi, chcę Państwu przypomnieć, że każdy właściciel 

nieruchomości ma obowiązek, na każdej swojej nieruchomości mieć numer, ulicę, miejscowość                    

w miejscu czytelnym, to też chodzi o bezpieczeństwo, szybkie zareagowanie służb, a nie szukanie 

nieruchomości gdzie została ona zgłoszona do służb, karetka Pogotowia czy Straż Pożarna szukają tej 

nieruchomości, może Straż nie, bo ogień widać, ale inne zdarzenia, które następują to wówczas jest 

problem, my zdajemy sobie z tego sprawę, że w niektórych miejscowościach numery nie są po kolei 

tylko są porozrzucane, następowała rozbudowa w miejscowościach itd., ze strony Gminy staraliśmy 

się i staramy się w dalszym ciągu, jeżeli gdzieś jest taka potrzeba żeby oznakować kierunek dojazdu 

do nieruchomości, ale sama nieruchomość musi być zgodnie z przepisami obowiązującymi 

oznakowana, często mieszkańcy dzwonią, pytają – na domu nie będzie widać, bo mam wysoki 

żywopłot, czy ogrodzenie, nic nie stoi na przeszkodzie, Panie Komendancie, aby to było na 

ogrodzeniu, jeżeli takowe jest, żeby numer tej nieruchomości i miejscowość, Szanowni Państwo, była 

też przy danej nieruchomości, wówczas wszystkie służby nie będą miały problemów aby znaleźć, 

zlokalizować miejscowość, tak, to tylko w kwestii przypomnienia, wiem, że jak Państwo czytaliście, 

że najpierw jest prewencja, potem mandaty i wówczas będą problemy, trzeba będzie za ten mandat 

zapłacić, dziękuję  

Przewodnicząca Rady Gminy, Panie Wójcie, czy na nieruchomości nie wystarczy numer 

nieruchomości tylko ulica musi być 
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Wójt nie jestem wykładnią praw, to jest rozporządzenie, które to szczegółowo reguluje, to są przepisy 

ogólne i my nie mamy prawa, Rada czy ja zarządzeniem, żeby coś ominąć, też miałem wątpliwości                 

w rozmowie z Panem Komendantem ale po głębszej analizie jednak mimo wszystko stwierdzam, że 

nieraz przy połączeniu dwóch miejscowości, gdzie nie wiadomo gdzie co się kończy, my to 

oznakowujemy jakie są numery, nieraz jest wskazane żeby też zapisać tą miejscowość , tą ulicę, gdzieś 

oddaloną od terenu, powiedzmy, do zlokalizowania, w Zaniemyślu, w centrum mamy ulicę 

Raczyńskiego, ulicę Poznańską, gdybyśmy mieli wybierać, który dom należy, na połączeniu, do ulicy 

Raczyńskiego a Poznańskiej już by były dla niektórych trudności, takich przypadków jest sporo, a to 

od wielu lat obowiązuje tylko troszeczkę o tym zapomnieliśmy, pamiętam, kiedyś w Urzędzie były 

numery i też nazwy ulic, dziś Gminy już tego nie mają, tego obowiązku, my oznakowujemy jak tylko 

możemy ale to już za właścicieli nie będziemy oznakowywać, dziś jest tak, że jednemu się podoba                

a drugiemu nie, trudno dogodzić, ale wolałbym aby to było standardowe i numer standardowy i nazwa 

też standardowa to wszyscy byśmy wiedzieli gdzie jesteśmy, myślę, że to jest dobry kierunek, Panie 

Komendancie, oczywiście nie da się tego zrobić od razu, bo wiadomo, że nie wszyscy zareagują na to, 

ale tak dla naszego bezpieczeństwa, szybkiej reakcji dojazdu do nieruchomości jest to jak najbardziej, 

moim zdaniem wskazane 

Przewodnicząca Rady Gminy, czy ktoś z Państwa ma pytania do Pana Komendanta, nie ma to 

dziękuję Panu Komendantowi, ogłaszam 5 – cio minutową przerwę 

 

Ad. 6. Informacje Wójta Gminy 

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, pozwolę sobie rozpocząć i wrócić do tego 

co powiedział Komendant, powiem Państwu tak, gdy zadzwoniłem w sobotę, bo słyszałem, że nasza 

Straż wyjeżdża, dzwonię do Komendy Państwowej Straży Pożarnej z zapytaniem, tylko krótkim, bo 

wiadomo dyżurny zajęty, jakie zdarzenie nastąpiło na terenie naszej Gminy, usłyszałem odpowiedź, 

Płaczki 3 – pożar, pytam się czy to budynek mieszkalny, odpowiedź – tak, poddasze, oczywiście tą 

informację przyjąłem i zaczynam lokalizować Płaczki, który to może być numer 3 i nic mi się nie 

zgadzało, okazuje się, po rozmowie z sołtysem, że numeracja nie jest po kolei, po prawej parzyste, po 

lewej nieparzyste, jak to kiedyś robiono, ale w między czasie powstały nowe nieruchomości, dopiero 

jak dojechałem na miejsce, pomyślałem, że jak gdyby było jakieś nieszczęście i Karetka Pogotowia to 

by szukała tej nieruchomości oznaczonej nr 3 w Płaczkach, swoje informacje rozpocznę od realizacji 

tegorocznego budżetu, w formie zakupów, inwestycji i realizacji już funduszu sołeckiego, i tak, 

zagospodarowanie i remont budynku garażowego w Łęknie przy ul. Poznańskiej 12                             

z przeznaczeniem do nowych funkcji użytkowych, chodzi o Ośrodek Pomocy Społecznej,                      

21 lutego, o tym Państwa informowałem, dokonano wyboru najkorzystniejszej oferty, realizację tego 

zadania podjęła się Firma, z którą podpisaliśmy umowę, Przedsiębiorstwo Usługowo-Handlowe                    

z Nowego Miasta n. Wartą, wartość tego zadania to 648.137,64 zł., brutto, termin realizacji do                        

8 września 2017 roku, Wykonawca już jest na placu budowy, w tej chwili przygotowuje rozbiórki, 

część wewnętrznych murów została rozebrana, nowe ściany i przejścia, drzwi, okna zamurowuje, a 

jednocześnie przekuwa, rozbudowa oświetlenia ulicznego na ul. Ogrodowej                                               

w Zaniemyślu, chcę Państwa poinformować, szczególnie mieszkańców ulicy Ogrodowej                             

i Zaniemyśla, że 18 kwietnia br. zostaną rozpoczęte prace związane z rozbudową oświetlenia 

ulicznego typu LED na całej ulicy Ogrodowej, a więc od ulicy Poznańskiej do ulicy Śremskiej, cały 

zakres zostanie doświetlony, Wykonawcą będzie Firma  Energosieć z Pyzdr, wartość tego zadania to 

42.500,00 zł brutto., w ramach utrzymania z budżetu Gminy mieliśmy środki na profilowanie                         

i utwardzanie dróg gruntowych, częściowo, jak tylko było to możliwe, zostało to wykonane, te prace 

będą trwały w dalszym ciągu, do tej pory udało się przeprofilować drogi za wartość brutto 1.932,00 
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zł., i utwardzono za wartość 52.779,10 zł brutto, Wykonawcą tych prac był Zakład Drogowo 

Transportowy z Nekli, będę jeszcze mówił o utwardzeniu w ramach funduszu sołeckiego, i tak,                     

w ramach funduszu sołeckiego  10 marca br. został dokonany odbiór końcowy remontu świetlicy 

wiejskiej w miejscowości Mądre, w ramach zlecenia wykonano montaż podwieszanego sufitu, wraz    

z oświetleniem, montaż płytek podłogowych i ściennych, gipsowanie i malowanie ścian 

wewnętrznych, Wykonawca Firma DACH – POL Maciej Lipski, wartość zlecenia 7.498,68 zł brutto, 

tu mam świadomość, Szanowni Państwo, Pani Sołtys i Panie Radny, że tej świetlicy jeszcze trochę 

brakuje, mam nadzieję, że w ramach przyszłorocznego funduszu sołeckiego uda się kupić nowe stoły, 

krzesła i wyposażenie małego aneksu kuchennego, może wystarczy na niezbędne wyposażenie                   

w naczynia, remont świetlicy wiejskiej w miejscowości Kępa Wielka, od dnia 6 marca trwają prace 

związane z remontem świetlicy wiejskiej w zakresie wykonanie izolacji poziomej metodą iniekcji 

ciśnieniowej, wymiany zawilgoconych tynków na tynki renowacyjne, montaż nawiewników 

higroserowalnych oraz kominków wentylacyjnych, Wykonawcą będzie Firma Sław–Bud                           

z Bachorzewa, wartość zadania to 9.982,16 zł brutto, termin realizacji do 15 kwietnia 2017r.,  

oświetlenie uliczne, 27 marca br. podpisano umowy z Enea Oświetlenie na rozbudowę oświetlenia na 

terenie sołectw Lubonieczek na kwotę 3.139,49 zł, Śnieciska na kwotę 8.246,71 zł, Polesie na kwotę 

15.588,18 zł brutto, jeżeli chodzi o te trzy zakresy tj. dołożenie linki, tam gdzie jest to potrzebne, 

powieszenie nowej oprawy na infrastrukturze ENEOS-a, to nie jest nasza infrastruktura, tak, że 

ENEOS wykonuje na swojej infrastrukturze, jeżeli chodzi o miejscowość Polesie to mamy bardziej 

skomplikowaną sprawę, a więc żeby licznika na jedną lampę nie montować, to są koszty związane               

z tym, trzeba wykonać projekt budowlany, ENEA musi otrzymać pozwolenie na budowę i do tej 

lampy pociągnięty zostanie kabel i mam nadzieje, że do końca roku ta lampa przy skrzyżowaniu drogi 

w Polesiu z drogą wojewódzką też zaświeci, mówię, że do końca roku, gdyż procedury 

administracyjne są długie, podkłady geodezyjne muszą być na to zrobione, bo inaczej nie będą mogli 

tego wykonać, kolejne oświetlenie, pierwsze właściwie w Gminie, pierwszy raz będziemy montować 

oświetlenie solarne, a więc takie, które zaświeci i mam nadzieję, że będzie spełniać oczekiwania               

w tych zakresach gdzie będą ustawione bez energii elektrycznej, znaleźliśmy Firmę, a tych Firm jest 

sporo w Polsce, która wydaje nam się, że jest najtańsza, po trudnych rozmowach, pertraktacjach 

zdecydowaliśmy się w ramach funduszy sołeckich żeby ustawić cztery lampy solarne na terenie naszej 

Gminy, i tak, w miejscowości Czarnotki 1 sztuka, w miejscu wskazanym na zebraniu sołeckim, w 

miejscowości Lubonieczek 1 sztuka, w miejscowości Pigłowice 2 sztuki, wartość czterech lamp 

solarnych, Szanowni Państwo, to 31.488,00 zł brutto, termin realizacji do 30 kwietnia 2017 r., zakup 

wiat przystankowych, w ramach funduszy sołeckich, dnia 27 marca br. podpisano umowę z firmą 

ZW SOPEL na zakup 4 wiat przystankowych na terenie sołectw Czarnotki, Śnieciska, Lubonieczek,  

Polwica, kolejne zadanie w ramach funduszu sołeckiego, zakup sprzętu do utrzymania porządku na 

terenie sołectw, dnia 24 marca br. dokonano, oczywiście po rozeznaniu cenowym, zakupiono 

następujące sprzęty, kosę spalinową o wartości 1.500 zł brutto dla sołectwa Śnieciska, kosę spalinową 

o wartości 1.500 zł brutto dla sołectwa Polwica, kosiarkę spalinową  o wartości 2.400 zł brutto dla 

sołectwa Czarnotki, ten sprzęt jest już na terenie naszej Spółki, myślę, że do końca tego tygodnia 

Państwo Sołtysi, Panie i Panowie Sołtysi już o tym wiedzą, Firma, o której kupiliśmy na terenie Spółki 

przeszkoli w jaki sposób użytkować zakupiony sprzęt i zostanie to przekazane na sołectwa, kolejne 

zadanie w ramach funduszy sołeckich, utwardzanie dróg gruntowych, w marcu br. udało nam się             

w przerwie dobrej pogody, wykonać utwardzenie poprzez uzupełnienie gruzobetonem wyznaczonych 

fragmentów dróg gruntowych na terenie sołectw Bożydar o wartości 8.738,63 zł brutto, Winna                     

o wartości 7.823,43 zł brutto, Brzostek o wartości 10.24426 zł. brutto, oczywiście, jeśli chodzi o te 

trzy odcinki to są tylko częściowo wykonane i myślę, że przy niektórych to będzie jeszcze parę lat 

zanim cały odcinek uda nam się utwardzić, o ile oczywiście mieszkańcy zdecydują, we wrześniu, że te 
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pieniądze, które są w ramach funduszu sołeckiego należy przeznaczyć na to utwardzenie, Wykonawca 

to Zakład Drogowo Transportowy z Nekli, kolejne zapytanie ofertowe w ramach funduszu sołeckiego, 

które wysłaliśmy do różnych Firm, na wyposażenie placów zabaw oraz siłowni zewnętrznej, która 

będzie się znajdowała, pierwsza na terenie Gminy, w sołectwie Zwola, taką decyzje podjęli 

mieszkańcy we wrześniu, wpłynęły nam, Szanowni Państwo, po trzy oferty na place zabaw, te oferty 

są w tej chwili analizowane, po przeanalizowaniu podpiszemy umowę na dostarczenie i zamontowanie 

sprzętu na tych placach zabaw, przypomnę to jest Zaniemyśl, Łękno-Jeziory Małe, bo to jest jedno 

sołectwo i plac zabaw w Jeziorach Wielkich, oczywiście, myślę, że w pierwszej kolejności nastąpi 

realizacja w Zaniemyślu i tutaj staramy się żeby to nastąpiło jak najszybciej, myślę, że do końca 

kwietnia ten nowy plac zabaw, myślę, że uda nam się ustawić i po kolei będziemy realizować kolejne 

zadania w Łęknie, bo najpierw musimy doprowadzić do ogrodzenia tego przyszłego placu zabaw                   

i wówczas będziemy ustawiać część urządzeń, gdyż te środki, które są  do dyspozycji tych sołectw nie 

wystarczą na to żeby wszystkie urządzenia wymarzone mogły się znaleźć, myślę, że w przyszłym roku 

dołożymy jeżeli mieszkańcy zdecydują, siłownia zewnętrzna w Zwoli, też wpłynęły oferty z dwóch 

Firm, w tej chwili następuje analiza, na terenie świetlicy w Zwoli ustawione zostaną urządzenia, to tyle 

jeśli chodzi o bieżącą realizację budżetu, odnośnie profilowania dróg gruntowych, dzisiaj się 

rozpoczęły w ramach umowy tylko i wyłącznie na profilowanie, rozpoczęło się profilowanie od 

sołectwa Zwola, dalej będziemy przejeżdżali sołectwa tam gdzie drogi będą profilowane, Panie                      

i Panowie Sołtysi będą o tym informowani, żeby też zwrócili uwagę na jakość wykonywanych prac, 

kolejne informacje dotyczące mienia komunalnego, chcę Państwa poinformować, że 1 marca br. 

ogłoszony został II przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości położonej                                 

w miejscowości Zaniemyślu, w rejonie ośrodków wypoczynkowych przy jeziorze Raczyńskim, jedna 

działka ma pow. 340 m2, jest ona  zabudowana domkiem letniskowym, zgodnie z planem miejscowym 

położona jest w terenach zabudowy letniskowej, cena wywoławcza została ustalona na kwotę 

72.000,00 zł., sprzedaż zwolniona z podatku VAT, przetarg odbędzie się w dniu 10  kwietnia 2017r.              

o godz. 10:00  w siedzibie tut. Urzędu pokój 211, warunkiem przystąpienia do przetargu jest wpłacenie 

wadium w wysokości 5.000,00 zł. na konto Gminy Zaniemyśl, w terminie do dnia 04 kwietnia br.,               

w tym samym dniu ogłoszony został również II przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż 

nieruchomości położonej w Zaniemyślu, w rejonie ośrodków wypoczynkowych przy jeziorze 

Raczyńskim, o łącznej pow. 0,8427 ha, działka zabudowana jest segmentowym budynkiem 

letniskowym i budynkiem socjalnym, cena wywoławcza została ustalona na łączną kwotę 923.000,00 

zł., przetarg odbędzie się w dniu 10 maja 2017r. o godz. 10:00  w siedzibie tut. Urzędu pokój 211, 

warunkiem przystąpienia do przetargu jest wpłacenie wadium w wysokości 50.000,00 zł. na konto 

Gminy Zaniemyśl, podane w ogłoszeniu w terminie do dnia 04 maja br., ogłoszenia zostały 

wywieszone na tablicach ogłoszeń, oraz umieszczone na stronie internetowej Urzędu, natomiast 

wyciągi z ogłoszeń zostały opublikowane w Gazecie Średzkiej, ponadto wyciąg z ogłoszenia                        

o sprzedaż działek na łączną kwotę 923.000,00 zł. został opublikowany w prasie codziennej 

ogólnokrajowej, tj. Gazecie Prawnej,  obowiązek taki wynika z przepisów rozporządzenia,  w sprawie 

sposobu i trybu przeprowadzania przetargów oraz rokowań  na zbywanie nieruchomości, w dniu 21 

marca br. podpisałem zarządzenie nr 214, dotyczące ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonej 

do wydzierżawienia w trybie bezprzetargowym, wykaz dotyczy wydzierżawienia gruntu o pow. 26 m2, 

tj. części działki ozn. nr ew. 276 w miejscowości Zaniemyśl, z przeznaczeniem na prowadzenie 

działalności gospodarczej, umowa dzierżawy zostanie zawarta na okres 3 lat, informacje dotyczące 

zatrudnienia, 20 lutego br. został ogłoszony otwarty i konkurencyjny nabór na stanowisko urzędnicze 

ds. gospodarki nieruchomościami w Referacie Rolnictwa i Gospodarki Gruntami, wpłynęło 15 ofert, 

oferty można było składać do 10 marca br., pozytywną weryfikacje otrzymało 14 kandydatów,                    

z którymi przeprowadzono rozmowy kwalifikacyjne, Komisja pozytywnie zaopiniowała dwie 
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kandydatury, ostatecznie została wybrana Pani Marzena Plebańska zamieszkała w Czarnotkach, która 

podejmie pracę w dniu 3 kwietnia br., Pani Plebańska ukończyła studia wyższe inżynierskie na 

Uniwersytecie Przyrodniczym w Poznaniu, kolejne informacje, Szanowni Państwo, dotyczące PIT-w, 

a więc rozliczenia rocznego, jeden termin już minął, chcę przypomnieć, że 12 kwietnia br. w sali 

Urzędu Stanu Cywilnego w godzinach od 10:00 do 13:00 uruchomiony będzie okresowy punkt obsługi 

podatników w zakresie wykonywania rozliczeń rocznych podatku dochodowego od osób fizycznych 

za rok 2016, obsługa sprawowana będzie jak co roku przez pracowników Urzędu Skarbowego, 

ponadto, to też jest na naszych stronach internetowych, Naczelnik Urzędu Skarbowego w Środzie 

Wielkopolskiej zachęca wszystkich do przesyłania zeznań wybranych deklaracji drogą elektroniczną 

za pomocą systemu e-deklaracje, bez konieczności posiadania kwalifikowanego podpisu 

elektronicznego, do tej pory był taki wymóg, dzisiaj bez posiadania takiego podpisu można składać 

deklaracje podatkowe, rozliczenia roczne i to jest najszybszy sposób w jaki można to dokonać, kolejna 

informacja, Szanowni Państwo, to w zakresie Zakładu Usług Społecznych, po rozmowach                           

z Zakładem Usług Społecznych ustaliliśmy, że, myślę, że jest to potrzebne naszym mieszkańcom, 25 

kwietnia w godzinach od 10:00 do 13:00 w siedzibie Urzędu Gminy w Zaniemyślu w sali ślubów, 

USC pokój 103, dyżurować będą eksperci ZUS, którzy udzielą porad w zakresie zalegania                             

z płatnościami wobec ZUS, co z tym zrobić, w jaki sposób działać, czy ZUS może udzielić pomocy                

w ich spłacie, będzie to dwóch pracowników ZUS-u, będą odpowiadać na różnego rodzaju pytania, jak 

rozłożyć dług na raty, gdzie złożyć wniosek, jakie dokumenty dołączyć, kto może wnioskować                      

o umorzenie zaległych, niezapłaconych składek, na tego typu pytania mieszkańcom Gminy, jeżeli 

oczywiście przyjdą, będą te osoby udzielać odpowiedzi co należy z tym zrobić, kolejne informacje                 

w zakresie naszej Spółki, która funkcjonuje jeszcze jako w organizacji, Zakład Gospodarki 

Komunalnej w okresie międzysesyjnym wykonał sześć przyłączy wodociągowych i trzy przyłącza 

kanalizacji sanitarnej na zlecenie mieszkańców Gminy, przystąpił do remontu sieci wodociągowej na 

ulicy Słonecznej w Zaniemyślu, którą w tym roku chcemy utwardzić, ale przed utwardzeniem 

pobudowaniem kolektora deszczowego należało wymienić czy wyremontować sieć azbestową, która 

na tej ulicy się znajduje, kolejnym elementem, który będzie wykonywał to będą wszystkie nowe 

przyłącza ze studnią wodomierzową, na każdej posesji, która przy tej ulicy się znajduje i oczywiście 

włączenie do tego przyłącza już na działce żeby każdy  z mieszkańców  ulicy miał wodę, usuwał, 

oczywiście, awarie sieci wodociągowej w miejscowości Śnieciska m.in. na ulicy Kwiatowej, tej, której 

chcemy wymienić wodociąg, są tam rury stalowe, azbestowe, bez przerwy te awarie następują, przy 

budowie kanalizacji sanitarnej w tej miejscowości, a także usuwał awarie sieci kanalizacji sanitarnej           

w Zaniemyślu, Zakład rozpoczął w tym okresie remonty nawierzchni asfaltowej na drogach gminnych, 

głównie te remonty były wykonywane masą na zimno, czekamy cały czas na dobrą pogodę, jak 

utrzyma się pogoda remonty rozpoczną się inną metodą, a więc emulsją i grysem, ponadto, jak zwykle, 

Zakład wykonywał prace porządkowe, rozpoczął zamiatanie ulic, w miesiącu kwietniu chcemy część 

ulic gminnych, zaznaczam, już wymalować, mamy rozeznanie cenowe, głównie chcemy, na ulicy 

Poznańskiej, Topolowej, przejścia dla pieszych, w zakresie dawnego osiedla XXX-lecia, głównie na 

ulicy Sosnowej, przejścia są tak wytarte, że w niektórych miejscach niewidoczne, porządkował 

oczywiście zieleń, Zakład również zbierał śmieci z poboczy dróg gminnych i nie tylko i będzie to 

robił, choć tak się zastanawiamy, bo te zakresy, które zostały wykonane, tydzień temu, jak po 

weekendzie przejedzie się tymi drogami, jeszcze wszystko dzisiaj widać, gdyż trawa nie porasta na 

poboczach, po weekendzie widać, że znowu są puszki, butelki plastikowe i inne odpady komunalne, 

informacje z zakresu oświaty, 13 lutego ogłoszony został ponowny nabór na wolne stanowisko 

urzędnicze ds. kadrowo-organizacyjnych w Centrum Usług Wspólnych, w wyniku zakończenia 

procedury naboru na w/w stanowisko wybrano Panią Joannę Kroczyńską, która rozpoczęła pracę 20 

marca,  28 lutego wydałem zarządzenie w sprawie ustalenia na rok szkolny 2017/2018 harmonogramu 
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czynności w postępowaniu rekrutacyjnym i postępowaniu uzupełniającym do Przedszkola 

Samorządowego „Kolorowy Świat” w Zaniemyślu, oddziałów przedszkolnych i klas pierwszych szkół 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Zaniemyśl, 14 marca Centrum Usług 

Wspólnych zaprosiło do złożenia ofert cenowych na dostarczenie do szkół artykułów kancelaryjnych, 

tuszy i tonerów oraz środków czystości w okresie od 1 kwietnia, tego roku, do 31 marca 2018 roku, 17 

marca Gmina Zaniemyśl złożyła do Urzędu Marszałkowskiego województwa wielkopolskiego 

wniosek o dofinansowanie projektu pt.: „Kolorowy Świat” Przedszkolaków – zwiększenie liczby miejsc 

w Przedszkolu Samorządowym w Zaniemyślu w ramach WRPO na lata 2014 – 2020, Oś Priorytetowa 

8, Poddziałanie 8.1.1 Edukacja przedszkolna, termin realizacji projektu 1 marca 2018r. – 31 sierpnia 

2019r., cel główny projektu - zwiększenie stopnia upowszechnienia edukacji przedszkolnej wśród 

dzieci 3 – 4 letnich w gminie Zaniemyśl w wyniku utworzenia 25 dodatkowych miejsc edukacji 

przedszkolnej w Przedszkolu Samorządowym w okresie od września 2018r. do sierpnia 2019r., 

zadania w ramach projektu - utworzenie nowego oddziału przedszkolnego,  rozszerzenie oferty 

edukacyjnej przedszkola o zajęcia dodatkowe takie jak rytmika, j. angielski, zajęcia ruchowo – 

korekcyjne, podniesienie kwalifikacji nauczycieli poprzez kursy i studia podyplomowe, oczywiście 

Szanowni Państwo, chcę powiedzieć, że tego dodatkowego pomieszczenia jeszcze nie mamy, bo                  

w tym miejscu działa jeszcze Ośrodek Pomocy Społecznej, myślę, że uda się wygospodarować 

pomieszczenie żeby dodatkowo przyjąć 25 dzieci do Przedszkola, naszego samorządowego, w ramach 

tego projektu 90% środków, o które wnioskowaliśmy to są tak zwane środki miękkie, a 10% to tak 

zwane środki twarde, a więc na infrastrukturę, która jest tam niezbędna i te prace trzeba zrobić, te 10% 

na niezbędne zakupy czy uzupełniające sprzęty do kuchni czy na wyposażenie tej sali dydaktycznej, 

która powstanie, pozostałe środki finansowe na przygotowanie tych wszystkich pomieszczeń, a więc 

prace rozbiórkowe itd. to będziemy musieli ponieść ze środków budżetu Gminy, wartość tego 

projektu, bodajże 11 tys. zł. na dziecko, jak to pomnożymy to jest 250-260 tys. zł., 10% z tego, a więc 

na okrągło 25 tys. zł. będzie potrzebne, a pozostałe środki będą do dyspozycji dyrekcji i rady 

pedagogicznej Przedszkola, w jaki sposób itd., prowadzić będzie to na zajęcia dodatkowe, czy języka 

angielskiego czy na zajęcia ruchowo-korekcyjne, rytmika czy ewentualnie na podniesienie kwalifikacji 

nauczycieli pracujących w Przedszkolu, wolałbym żeby to było 50 na 50% to wówczas byśmy mogli 

troszkę tych środków mniej wydatkować z budżetu Gminy, ale niestety takie są ramowe założenia tego 

działania i praktycznie mamy projekt miękki, ale trudno nawet 10%, trzeba robić starania aby to 

pozyskać i wykorzystać konkretnie,  nie mówię, że pozostałe rzeczy, elementy nie są konkretne, to też 

są konkrety, bo to podniesie poziom edukacyjny w tym Przedszkolu, nauczyciele przygotują się do 

dobrego nauczania i dodatkowe zajęcia, o które zawsze było wnioskowane przez dyrekcję Przedszkola 

czy przez pedagogów czy też przez rodziców, oczywiście będziemy to realizować jeżeli dostaniemy                   

w okresie realizacji tego projektu, ważniejsze wydarzenia placówkach oświatowych, Przedszkole 

Samorządowe w Zaniemyślu,  w dniach 23–24 luty zorganizowana została w przedszkolu zbiórka 

pieniędzy dla pogorzelców z Lubońca - Państwa Tomczaków, zebrana kwota 1.900,00 zł wpłacona 

została na konto uruchomione przez Gminę Zaniemyśl, jak już jestem przy pogorzelcach, na dzień 

dzisiejszy na tym koncie specjalnym mamy kwotę 22.711,60 zł., mam nadzieję, że w tej chwili to jest 

już wyższa kwota, bo te wpłaty cały czas są przyjmowane i będą one wydawane przez Ośrodek 

Pomocy Społecznej, taka decyzje podjęliśmy, na konkretne działania związane ze spalonym 

budynkiem, który będzie odbudowywany, może nie w takim zakresie w jakim był, ale będzie 

odbudowywany, nie będą wypłacane pogorzelcom pieniądze na ich konto na nie określony cel, 

najbliższa wypłata środków na projekt zamienny odbudowy tego budynku, tak mamy ustalone, jak 

tylko Projektant wystawi fakturę to wówczas rodzina ta w Ośrodku Pomocy Społecznej przedstawi 

fakturę i wypłacone zostaną środki na ten cel, wszystkim oczywiście osobom, które wpłaciły dziękuję 

w imieniu tej rodziny, ta kwota jest niewystarczająca ale ułatwi im odbudowę budynku, dalej,  Szkoła 



8 

 

Podstawowa w Zaniemyślu, 20–24 luty kilkunastu uczniów klas IV-VI była w Międzygórzu                      

w ramach programu edukacyjnego EUROWEEK, podczas którego uczniowie rozwijali swoje 

kompetencji w zakresie języka obcego, 28 lutego Szkoła zorganizowała Święto Patrona Szkoły, odbył 

się uroczysty apel, warsztaty poświęcone postaci patrona Szkoły, a także uroczyste ślubowanie               

i pasowanie uczniów klas I urozmaicone programem artystycznym, 11 marca odbyły się „Drzwi 

otwarte” dla dzieci i rodziców, 21 marca zorganizowano obchody „Pierwszego Dnia Wiosny”, 

natomiast w dniach 22-24 marca szkolne rekolekcje wielkopostne, 2 marca uczniowie wzięli udział               

w CZWARTKACH LEKKOATLETYCZNYCH w Środzie Wlkp., podczas których w biegach na 500 

metrów w swoich grupach wiekowych 8 uczniów naszej Szkoły zajęło I, II i III miejsca, 7 marca odbył 

się szkolny etap Powiatowego Konkursu Przyrodniczego, w wyniku którego do etapu powiatowego 

awansowało 3 uczniów naszej Szkoły, 9 marca odbył się szkolny etap Powiatowego Konkursu 

Matematycznego, w wyniku którego do etapu powiatowego awansował uczeń klasy VI, Szkoła 

Podstawowa w Śnieciskach, w okresie międzysesyjnym uczniowie realizowali następujące projekty 

edukacyjne - „Cyberprzemocy mówimy NIE!” związany z obchodami Dnia Bezpiecznego Internetu, 

„Wielokulturowość” – w ramach projektu odbyła się prelekcja nt. życia w Afryce, kolejny projekt 

„Bądź dobry jak chleb” w ramach szkolnych rekolekcji, podczas których uczniowie uczestniczyli                  

w naukach rekolekcyjnych, w warsztatach kreatywnych, w spotkaniu z wolontariuszami Szlachetnej 

Paczki oraz w spotkaniu na temat jak pomagać koleżankom i kolegom z niepełnosprawnościami,                    

w okresie międzysesyjnym nauczyciele brali udział w szkoleniu pt. „Wykorzystywanie IT                             

w dydaktyce”, prowadzonym przez doradcę metodycznego, natomiast w dniach 23 i 24 marca 

Dyrektor Szkoły uczestniczyła w Ogólnopolskiej Kongresie Oświatowym EduTec pod hasłem 

Edukacja w kosmosie informacji, Gimnazjum w Zaniemyślu z siedzibą w Łęknie, 8 marca 

zorganizowane zostały warsztaty profilaktyczne dla uczniów klas pierwszych z zakresu 

bezpieczeństwa w ruchu drogowym sfinansowane przez Gminną Komisję Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Zaniemyślu, 9 marca w ramach Dnia Matematyki przeprowadzono konkurs Maks 

Matematyczny oraz Olimpiadę Matematyczno-Informatyczną, 13 marca odbył się wyjazd na zajęcia                             

z programowania do Poznańskiego Centrum Superkomputerowo-Sieciowego, 22–23 marca w ramach 

rekolekcji wielkopostnych zorganizowano warsztaty z doradcą zawodowym z Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Środzie Wlkp. oraz spotkanie z policjantem dot. bezpieczeństwa                  

i odpowiedzialności karnej nieletnich, 28 lutego drużyna chłopców z Gimnazjum zajęła II miejsce                  

w Mistrzostwach Powiatu w Piłce Siatkowej, w okresie międzysesyjnym podsumowano akcję na rzecz 

schroniska dla zwierząt w Środzie Wlkp. – uczniowie zebrali i przekazali ponad 50 kg karmy dla 

zwierząt, Szkoła Podstawowa i Gimnazjum w Pigłowicach, w okresie międzysesyjnym uczniowie 

Szkoły podstawowej wzięli udział w Powiatowym Konkursie Matematycznym oraz konkursie 

matematycznym „Kangur”, to tyle, Szanowni Państwo, jeśli chodzi o oświatę w okresie 

międzysesyjnym, na koniec krótko o Gminnym Ośrodku Kultury, odbył się tutaj, część z państwa 

była, koncert operetkowy wykonaniu solistów estrady polskiej, chcę Państwa poinformować, że już 

decyzje zapadły, jeżeli chodzi o XXXIX Zaniemyskie Bitwy Morskie, które odbędą się 22 lipca tego 

roku, zostały podpisane umowy na następujących artystów, Zespół KAMASUTRA – Disco Polo, 

MEZO, a gwiazdą wieczoru będzie Sylwia Grzeszczak, oczywiście jak zwykle pirotechnika i inne 

atrakcje, prośba od Dyrektor GOK do pedagogów Szkół, którzy przychodzą do Gminnego Ośrodka 

Kultury na próby, na występy żeby zwracali uwagę na młodzież, widocznie coś się wydarzyło, że Pani 

Dyrektor na to zwraca uwagę, korzystanie z tej sali jest objęte regulaminem, jeżeli jest to potrzebne to 

zarządzeniem, wydanym przez Panią Dyrektor, jest on dostępny, prosiłbym aby zapoznać się z tym, 

żeby nie doszło do niespodziewanych wydarzeń, których byśmy sobie wszyscy nie życzyli, 

wiadomość z ostatniej chwili, na XXII Festiwalu Piosenki – Wesołe Nutki w miejscowości Garby – 26 

marca, a więc wczoraj, organizowanego przez Gminny Ośrodek Kultury w Krzykosach wzięło udział 
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72 młodych wykonawców, z Zaniemyśla było 4 uczestników, którzy działają w sekcji wokalistyki, 

działającej przy Gminnym Ośrodku Kultury w Zaniemyślu prowadzone przez Klaudię Popielską, 

wyróżnienie zdobyła Amelia Jankowiak, dziękuję bardzo to wszystkie w dniu dzisiejszym moje 

informacje 

 

Przewodnicząca Rady Gminy, czy są pytania dotyczące złożonej informacji przez Wójta Gminy 

Przewodnicząca udzieliła głosu Radnemu Wiesławowi Grobelnemu, Panie Wójcie mówił Pan                  

o utwardzeniach dróg, ja chciałbym się dowiedzieć jaki odcinek ulicy Miodowej w Lubonieczku został 

utwardzony i jaki był koszt tego utwardzenia 

Wójt, odcinek ulicy Miodowej, ten który był na ostatniej sesji, został cały wykonany do ostatniej 

zabudowy, która na tej ulicy jest, myślę, że Pan, Panie Radny widział na jakim odcinku, nie wiem 

długości i koszt też Panu nie powiem, proszę się zwrócić do Referatu Infrastruktury tam są 

najwłaściwsze informacje odnośnie kwoty za to utwardzenie, to tyle mogę powiedzieć, wrócę do 

informacji odnośnie utwardzeń, myślę, że ten odcinek drogi kosztował, ulica kosztowała nas może 52 

tys. zł., nie, utwardziliśmy ulicę tą wskazaną przez Pana, Miodową, trzy ulice, bodajże, na Zwoli, dużo 

dłuższe i poza tymi z funduszy sołeckiego też zostały jeszcze, jedna w Zwoli dosyć długa, 200 

metrowa, tak, że koszt tej ulicy, o ile sobie dobrze przypominam, to jest gdzieś 8, może trochę więcej, 

proszę mnie nie trzymać za słowo, tysięcy zł., ale szczegółowe informacje udzieli Pani Monika 

Niemier z Referatu Infrastruktury, gdyż ona bezpośrednio zajmowała się tym tematem  

Radny Wiesław Grobelny, rozumiem, że otrzymam informację 

Przewodnicząca Rady Gminy, proszę się zwrócić, na pewno Pan otrzyma informację, jeżeli nie ma 

pytań do złożonych informacji, przechodzimy do punktu 7, porządku 

 

Ad. 7. Interpelacje Radnych i zapytania organów pomocniczych Gminy  

Przewodnicząca udzieliła głosu Radnemu Radny Leszkowi Hypkiemu, chciałem zapytać Wójta             

w sprawie drogi biegnącej przez Pigłowice, jest po zimnie w bardzo krytycznym stanie, bardzo dużo 

dziur, to jest chyba powiatówka, żeby to jakoś ogarnąć, przy okazji, „kasztanówka” też, to jest chyba 

nasza gminna, też są tam chyba ze dwie dziury i zjazd, jak się łączy z asfaltem na Kaźmierki, tam przy 

zjeździe też jest wyrwane i następne uszkodzenie asfaltu jest w samej wiosce Mądre, na skrzyżowaniu 

jak się do nas skręca, też mała wyrwa się robi  no i ten nieszczęsny zakręt w Wyszakowie, to by było 

na tyle co by trzeba coś z tym zrobić   

 

Ad. 8. Sprawozdanie realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej za rok 

2016 oraz wykaz potrzeb zawiązanych z realizacją zadań przedstawiła Kierownik Ośrodka Pomocy 

Społecznej Pani Anna Zimmer, które stanowi załącznik   nr 4  do niniejszego Protokołu 

 

Ad. 9.  

Przewodnicząca Rady Gminy, Powiat Średzki zwrócił się do Rady Gminy Zaniemyśl                                 

o zaopiniowanie projektu Rady Powiatu w sprawie wprowadzenia ograniczeń i zakazów używania 

jednostek pływających napędzanych silnikami spalinowymi na m.in. na naszym jeziorze, projekt 

uchwały Rady Powiatu analizowaliśmy na wspólnym posiedzeniu Rady Gminy w ubiegłym tygodniu    

i Rada podzieliła stanowisko Rady Powiatu z zastrzeżeniami dotyczącego okresowego i czasowego 

dopuszczania do używania co najwyżej dwóch jednostek i niektóre zastrzeżenia też były brane pod 

uwagę co Państwu po wypracowaniu przedstawię,  

Opinię Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie projektu uchwały Rady Powiatu Średzkiego w sprawie 

wprowadzenia ograniczeń i zakazów używania jednostek pływających napędzanych silnikami 
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spalinowymi na zbiornikach wodnych Powiatu Średzkiego przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy 

Pani Alina Frąckowiak 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, Opinia została przyjęta przy   

13 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

2 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 5  do niniejszego Protokołu 

 

Ad.10.  Apel Rady Gminy Zaniemyśl w sprawie realizacji zadania inwestycyjnego polegającego na 

budowie drogi na odcinku drogi ekspresowej S11, od węzła Kórnik Północ do autostrady A2, do węzła 

Poznań Wschód przedstawiła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Alina Frąckowiak 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, Apel został przyjęty przy   

15 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

co stanowi załącznik   nr 6  do niniejszego Protokołu 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwał: 

 

(na sali obecnych jest 14 Radnych, nieobecny Radny Wiesław Grobelny) 

 

11a) w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 

szkolnego przedstawiła Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Pani Marta Tomys  

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXX/196/2017 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

1 Radny nieobecny w czasie głosowania 

co stanowi załącznik   nr 7  do niniejszego Protokołu 

 

11b) w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do klas pierwszych szkół podstawowych, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Zaniemyśl, liczby punktów przyznawanych za 

poszczególne kryteria oraz określenia dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia 

przedstawiła Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Pani Marta Tomys 

 

uwag i zapytań nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXX/197/2017 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

1 Radny nieobecny w czasie głosowania 
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co stanowi załącznik   nr 8  do niniejszego Protokołu 

 

11c) w sprawie określenia kryteriów, uwzględnianych na drugim etapie rekrutacji do 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Zaniemyśl, liczby punktów przyznawanych za poszczególne kryteria 

oraz określenia dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia przedstawiła Dyrektor Centrum 

Usług Wspólnych Pani Marta Tomys 

 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXX/198/2017 została podjęta przy:  

14 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

1 głosie „przeciw” 

1 Radny nieobecny w czasie głosowania 

co stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokołu 

 

11d) w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

nieruchomości położonych w miejscowości Jeziory Małe przedstawiła Kierownik Referatu 

Rolnictwa i Gospodarki Gruntami Pani Barbara Cukrowska 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXX/199/2017 została przyjęta przy   

14 głosach „za” 

0 głosach „przeciw” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

1 Radny nieobecny w czasie głosowania 

co stanowi załącznik nr 10  do niniejszego protokołu 

 

11e) w sprawie udzielenia dotacji parafii rzymskokatolickiej p.w. św. Marcina w Śnieciskach 

z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane obiektów 

sakralnych wpisanych do rejestru zabytków przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Agnieszka 

Scheffler 

 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXX/200/2017 została podjęta przy:  

14 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

1 głosie „przeciw” 

1 Radny nieobecny w czasie głosowania 

co stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokołu 

 

11f) w sprawie udzielenia dotacji parafii rzymskokatolickiej p.w. św. Wawrzyńca w Zaniemyślu 

z przeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane obiektów 

sakralnych wpisanych do rejestru zabytków przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Agnieszka 

Scheffler 

 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXX/201/2017 została podjęta przy:  

14 głosach „za” 
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0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

1 Radny nieobecny w czasie głosowania 

co stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu 

 

11g) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2017 przedstawiła Skarbnik Gminy 

Pani Agnieszka Scheffler 

Skarbnik Gminy, ta uchwała została omówiona na wspólnej Komisji, chciałam Państwa przeprosić              

i prosić o wprowadzenie zmiany, szykując tą uchwałę i uzasadnienie w zmianach, w opisie do działu 

921 gdzie przeznaczamy kwotę 4 tys. zł. na opłacenie, a Państwo macie wpisane za ogrzewanie 

gazowe, a ta zmiana dotyczy energii elektrycznej na Wyspie Edwarda, chciałam Państwa uspokoić                  

i powiedzieć, że takie sytuacje mają miejsce również z innymi dzierżawcami mienia gminnego, gdzie 

faktury dotyczące mediów czyli i ogrzewania gazowego i energii elektrycznej spływają, są 

fakturowane na Gminę Zaniemyśl po zapłacie my obciążamy refakturą i na tej podstawie muszą one 

nam zwrócić środki właśnie i za ogrzewanie i za energie elektryczną, jeżeli chodzi o ogólny 

rozrachunek to wychodzimy na zero Gmina tutaj nie jest stratna i za nikogo nie opłaca kosztów 

związanych z daną dzierżawą, po tych wszystkich zmianach tak jak czytałam wcześniej, deficyt 

zwiększy się o kwotę 253.180,47 zł.,  

Wójt, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, ja bym chciał jeszcze parę słów dodać, do tego co 

powiedziała Pani Skarbnik, szkoda, że nie ma całej Rady i to wyraźnie powtarzam, gdyż rzeczywiście 

ja uzasadnienie i całą korektę budżetu przedstawiałem Wysokiej Radzie, gdyż Pani Skarbnik była                

w szpitalu, na zwolnieniu lekarskim i taki zapis przez pomyłkę, bo uzgodnienia późniejszych już                      

z Panią Skarbnik był, ale powiem tak, ta moja informacja wywołała kolejne elementy złego 

przekazywania informacji, ja przekazywałem Wysokiej Radzie, tylko Wysoka Rada o tym wiedziała, 

będąc na wyjeździe służbowym już mam telefon od Pani Prezes Spółki, która dostała zapytanie od 

bezpłatnego tygodnika średzkiego, dlaczego Gmina Zaniemyśl płaci za gaz, rzeczywiście tu była 

pomyłka, bo płacimy za energię elektryczną, w formie, i za gaz i za energię elektryczną wystawiamy 

refakturę, dlaczego zostawiliśmy energie elektryczną, też wyjaśniałem Wysokiej Radzie, gdyż mamy 

umowę po przetargu, jakby Spółka zawarła zaraz po przekazaniu w Porozumieniu umowę                             

z energetyką, z ENE-ą na pewno by płaciła więcej i dlatego do końca trwania tej umowy, do końca 

tego roku my otrzymujemy fakturę na Wyspę za energie elektryczną, refakturujemy i Spółka nam płaci 

a, że zdarzają się poślizgi, bo zanim my wystawimy refakturę, zanim nam Spółka zapłaci, już jest 

termin płatności, więc płacimy to, żeby nie płacić odsetek, myślę, że sprawa jest czysta ale nabrała              

w jednym z mediów powiatowych rozgłos niesamowity i niepotrzebnie, jeżeli ktoś z Państwa nie wie 

w czym rzecz to i Pani Skarbik i ja czy służby księgowe i pracownicy Urzędu wyjaśnią Państwu, bo 

nie wszystko idzie zapisać  i nie wszystko może jest dla Państwa wiadome dlaczego tak robimy, 

staramy się nie wydawać naszych pieniędzy bezcelowo 

Przewodnicząca Rady Gminy, na wspólnej Komisji było to wszystko wyjaśniane 

Wójt, tak, ale widocznie już był zarzut, jakiś konflikt, oczywiście przyłożenia Wójtowi, bo tak to już 

jest, ja chcę jeszcze Państwu  powiedzieć, o tym mówiłem na Komisji, nie tak to jest zapisane, a to jest 

ustawa o finansach publicznych, nasz tegoroczny deficyt budżetowy, dzisiaj jak Państwo podejmiecie 

tą uchwałę wynosi  nie 3.139.115,06 zł., ale rzeczywisty deficyt budżetu Gminy Zaniemyśl, Szanowni 

Państwo, to jest 3.590.607,17 zł., ja wiem, że nie wszyscy to rozumiecie, do tej kwoty 3.139.115,06 zł. 

dochodzi spłata pożyczek, które spłacamy, musimy spłacić, tłumaczyłem to, wyjaśniałem ale nie do 

wszystkich dociera, jeżeli macie Państwo wątpliwości to proszę przyjdźcie ja to wyjaśnię  

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXX/202/2017 została podjęta przy:  
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14 głosach „za” 

0 głosach „wstrzymujących się” 

0 głosach „przeciw” 

1 Radny nieobecny w czasie głosowania 

co stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu 

 

11h) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl przedstawiła 

Skarbnik Gminy Pani Agnieszka Scheffler 

 

uwag i zapytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

w wyniku głosowania jawnego, uchwała Nr XXIX/192/2017 została podjęta przy:  

14 głosach „za” 

0 głosie „wstrzymującym się” 

0 głosach „przeciw” 

1 Radny nieobecny w czasie głosowania 

co stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu 

 

Ad.12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

Wójt, Szanowni Państwo była jedna interpelacja Radnego Hypkiego, cztery drogi były poruszone                 

w tej interpelacji, więc tak skrótowo powiem, rzeczywiście Pigłowice to jest droga powiatowa, stan jej 

jest, ma Pan rację, okropny, do tej pory co zrobiliśmy, zwróciliśmy się do Powiatu i służb, które 

zajmują się utrzymaniem żeby jak najszybciej podjechały i wyremontowały, ten cały odcinek wymaga 

remontu, szczególnie przy Szkole, są bardzo wybite już w asfalcie coraz głębsze dziury ale też na 

wjeździe są na całym odcinku, obiecano nam, że jak najszybciej zrobią to co jest przy Szkole,  bo tam 

są dzieci szkolne itd., jeżeli chodzi o cały odcinek odpowiedziano nam, że mamy 300 kilometrów 

remontu dróg powiatowych i nie potrafią powiedzieć kiedy przyjadą na Zaniemyśl i wszystkie inne 

drogi też będą remontować, bo to nie jest tylko ten, Szanowni Państwo, odcinek, drogi powiatowej, bo 

myślę, że wymaga remontu droga Zaniemyśl – Majdany – Kępa aż do Potach to jest też droga 

powiatowa, na szczęście jeszcze się trzyma dywanik asfaltowy na drodze powiatowej przez ulicę 

Leśną, Zwolę, do Majdan, ale ten dywanik położyła, przypomnę, Gmina Zaniemyśl przy kanalizacji 

sanitarnej, są inne odcinki, Śnieciska – Słupia Wielka, Annopole, i tutaj też są dziury na odcinku 

Zaniemyśl – Polwica, tych odcinków trochę jest, nie mówię o Brzostku, do Czarnotek, do Czarnotek              

z tego co wiem, informacji, które docierają do mnie, szczególnie ten odcinek pierwszy, od 

Lubonieczka do Czarnotek do mostu na kanale raczej już remontować nie będą, i daj Boże żeby 

jutrzejsze otwarcie przetargu, bo jutro jest otwarcie na ten odcinek, wspólnymi siłami, a więc 

samorząd powiatowy i gminny w tych wysokościach co mamy, my mamy ponad 600 tys. zł., Powiat,    

z tego co wiem, to zabezpieczył w budżecie 1 mln. 200 tys. zł., może za 1 mln 800 tys. zł. te prace, 

które miały być wykonywane ze schetenówki, z Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych 

będą wykonane, to ta kwota starczy, bo jak nie to będzie unieważniony no ale to jest już przetarg                    

i potem co dalej to nie wiem, nie potrafię tego odpowiedzieć, ja cały czas liczę, tak jak Państwu 

mówiłem, że uda nam się wspólnymi siłami, ale nie pól na pół, tylko my mamy tyle pieniędzy, ja już 

w tym roku nie wygospodaruje więcej, przy takim deficycie, wykonać tą przebudowę, oczywiście 

jeszcze pozostaje druga część Czarnotek i odcinek Czarnotki – Brzostek do drogi wojewódzkiej, to jest 

temat otwarty, na następny czas, to tyle jeżeli chodzi o Pigłowice i drogę powiatową i o inne drogi 

powiatowe, „kasztanówka” tak, mówiłem w informacjach, za chwilę na te ubytki wejdzie Spółka 

nasza, to znaczy Zakład, będzie metodą emulsji grysu robił te ubytki w asfalcie, nie te głębokie, bo te 

głębokie robione są masą na zimno, systematycznie będziemy te wszystkie odcinki dróg gminnych 
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robić, oczywiście Jaszkowo też wymaga remontu, to jest też droga powiatowa, mówię o Śnieciska – 

Jaszkowo, te ubytki w Mądrych to Zakład podjedzie i to zrobi, te ubytki, Wyszakowo to jest odrębny 

temat, Pan Radny wielokrotnie ten temat poruszał, powiem tak, analizowałem to parokrotnie, w tej 

chwili czekamy na Firmę drogową, która za chwile wejdzie, w przyszłym tygodniu, na utwardzenie 

miejsc postojowych przy ogródkach działkowych, jutro umówiłem się z szefem tej Firmy, że 

pojedziemy na Wyszakowo i zastanowimy się co z tym tematem zrobić, pomysł mam, wytniemy 

wszystko, asfalt, który jest zniszczony, trzeba zrobić porządna podbudowę, położyć kostkę brukową 

nie asfalt, będziemy próbować umiejscowić na tym małym promieniu, od pól, kratkę, studzienkę małą              

z kratką, wszystko obłożymy kostką, przetniemy dywanik asfaltowy i odprowadzimy do tego 

głębokiego rowu, nie będziemy zalewać asfaltem, przeciskiem też nie, bo to drogo, tylko wyłożymy 

kostką, myślę, że będzie lepiej, oczywiście pytanie za ile, jak uzgodnimy, to tyle jeżeli chodzi o drogi, 

Szanowni Państwo, ja jeszcze pozwolicie, bo tak, była dyskusja na Komisji, było wszystko opisane              

w uzasadnieniu, ale podjęliście Państwo Apel na temat - realizacja zadania inwestycyjnego, chodzi              

o S11, połączenie z autostradą, czy wiemy o jaki odcinek chodzi, chodzi o odcinek, rondo w Kórniku, 

ostatnie rondo z którego wyjeżdżamy na ekspresówkę, od tego ronda ma być droga w kierunku 

jedenastki i nowy węzeł autostrady na dwójce, to nas też dotyczy, gdyż zamiast jechać do Krzesin                  

i wjeżdżać na autostradę do Warszawy będziemy mogli tym skrótem wjechać szybciej na autostradę, 

szczególnie jeżeli się jedzie do Warszawy, teraz albo jedziemy do Wrześni albo też jeździmy 

jedenastką do węzła Krzesiny, a czego się obawia Kórnik, ponieważ Zarząd Dróg Wojewódzkich ma 

w zamiarze przebudowywać ze środków unijnych drogę 4301 Kórnik – Mosina, Radni i Rada, 

wszyscy się obawiają, jeżeli ta droga, nie wiem, będzie poszerzona, przebudowana to jeszcze większy 

ruch będzie kierowany do Kórnika i te pojazdy zamiast zjechać w kierunku węzłów w Poznaniu będą 

się kierowały na Kórnik, będzie obciążenie jedenastki między Kórnikiem a Poznaniem, chodzi o tą 

dodatkową możliwość wjazdu na autostradę A2 na odcinku Września – Poznań, to jest w planach, jest 

w planach inwestycyjnych Dyrekcji Dróg i Autostrad, tylko z braku środków przesuwany w czasie do 

realizacji, nie chodzi o odcinek, na którym nam też zależy, o odcinek jedenastki, bo też bym się 

podpisał dwoma rękami, żeby budowano dalej, od Kórnika w kierunku Śląska, jedenastkę – 

ekspresówkę i w kierunku do Koszalina i dalej do Kołobrzegu, bo nam wielkopolanom to jest 

potrzebna droga i nie tylko, to tyle jeszcze w kwestii informacyjnej 

 

Ad.13. Wolne głosy i wnioski  

Wójt, Szanowni Państwo, krótko, zaproponowałem po spotkaniu Komisji wycofanie jednego punktu  

z porządku dzisiejszych obrad, miało być podjęcie uchwały w sprawie sprzeciwu wobec 

zapowiadanych zmian prawa samorządowego, zaproponowałem, że nie wpiszemy do porządku, Pani 

Przewodnicząca to zaakceptowała, gdyż szczerze powiem, różnie by było to odbierane, zmiana prawa 

samorządowego kojarzy się, Szanowni Państwo, z jednym elementem, wszystkim mieszkańcom Gmin 

w Polsce, dzisiaj, z czym, z dwukadencyjnością, tak, i z tym to nam się kojarzy i byłoby to odebrane, 

że tu się walczy, że walczę żeby tego nie było, to będzie, czy się chce czy nie, ale chodzi o inne 

elementy, Szanowni Państwo, zmian prawa samorządowego, te, które my jako organy wykonawcze 

zauważamy, jeszcze Wysokie Rady nie zauważają, jeszcze mieszkańcy nie zauważają ale już 

stopniowo jest wprowadzane i szczerze zastanawiam się czy to jest dobre, to powiem, że nie, pewne 

zmiany powinny następować ale nie tak drastyczne, bo samorządy zostaną ubezwłasnowolnione, jeżeli 

o tym co my słyszymy i to co się wprowadziło, to ja powiem dzisiaj to nie jest popularne, idziemy do 

lat 89 i wcześniejszych, czy tego chcemy jako mieszkańcy, bo ja też jestem mieszkańcem, tu nie 

chodzi o to, że ja jestem Wójtem, dzisiaj, ale czy my tego chcemy, żeby samorządy na różnych 

poziomach w kraju, a mamy czy rodzaje, gminy, najlepiej się sprawdził, powiatowy i województwa, 

samorząd, kompetencje zostają powoli zabierane, nie wszyscy wiecie o tym Państwo, ODR już nie 
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należą do Marszałka, Ośrodki Doradztwa Rolniczego, ja się Państwa pytam, co mam zrobić jako organ 

wykonawczy, jest u nas biuro, jest pomieszczenie, które Gmina malowała, które Gmina częściowo 

urządzała, które Gmina ogrzewa, energię elektryczną pobiera się, do tej pory to był samorząd 

wojewódzki, dogadywaliśmy się z Marszalkiem i wicemarszałkami, dzisiaj musiałbym postąpić 

zgodnie z prawem, wystąpić z dzierżawą, do Pana Wojewody, kolejna rzecz, Wojewódzkie Fundusze 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, obojętnie kto sobie coś pomyśli o nich, idzie w tym 

kierunku, że będzie Rząd, a więc Pan Wojewoda, wspólnie samorządowcy, szczególnie Marszałek, 

Powiaty, korzystaliśmy z tego, szczególnie w zakresie ochrony środowiska, co będzie dalej, trudno 

powiedzieć, oświata, tego się głośno nie mówi, ale ja to zauważam, w czwartek i piątek byłem na 

konferencji, co wszyscy, było nas 200 z Wielkopolski, na 225 – ciu, zauważamy, że my będziemy, co, 

w Gminach, płacić a Kurator będzie decydował, to ja tak też bym chciał, Kurator będzie przeglądał 

arkusze organizacyjne, Państwa uchwałę, Wysokiej Rady, najpierw musiał pozytywnie zaopiniować 

dopiero dzisiaj doszło do właściwej uchwały, jakby było coś nie tak, to by powiedział, kolejny temat, 

który się szykuje WZIR-y, Przewodniczący Komisji Rolnictwa za chwilę robi spotkanie między 

innymi w sprawie tych wszystkich urządzeń co do WZIR-ów należą, Maskawa, Kanał Miłosławski, 

już nie mówię o Warcie, w tej chwili ma Marszałek, małe ale ma pieniądze, w jakiś sposób się 

dogadujemy, co będzie za ileś tam miesięcy, nie wiemy, będzie trudniej i o tym powinniśmy 

rozmawiać czy w tym kierunku iść, czy samorząd się nie sprawdził, ja uważam, że się sprawdził, 

niezależnie, że każdy z Państwa, pojedynczych osób, ma swoje wątpliwości, bo Wójt jest taki, że nie 

chce dać, ale Was wysłuchuje i mnie to męczy, nie śpię, a w końcu jak są pieniądze to robię, a jeżeli 

decyzyjność będzie zapadała gdzieś wyżej to jak będziemy dyskutować, a tu nie chodzi o moją osobę, 

bo tak będzie, zobaczycie, to już postanowione, dwukadencyjność, tu nie chodzi o nazwisko Urbas czy 

inne, Wójt, Burmistrz, tylko chodzi o to żebyśmy się wszyscy jako Polacy w każdej Gminie, w każdej 

miejscowości zastanowili się czy te zmiany idą w kierunku samorządności czy też nie, czy idą                          

w kierunku centralizacji, a to już moje pokolenie przerabiało, ja bym nie chciał żeby tak było ale mam 

złe z tamtych czasów, z tamtych lat wyobrażenie o centralizacji, bo wydaje mi się, że mieszkańcy tej 

Gminy wiedzą za co płacą ale też wymagają, mówię o podatkach, o opłatach lokalnych, jeżeli będą 

płacić ale nie będą wspólnie na zebraniach decydować co się będzie robiło i to jest temat do dyskusji, 

ja myślę, że do tego tematu, Szanowni Państwo, jeszcze będę wracał i będę Państwu przedstawiał 

najświeższe informacje, co w jakim kierunku idzie, ja, Szanowni Państwo, dzisiaj drżę, bo mamy 

zapisaną kanalizacje sanitarną, chcemy zabrać pożyczkę, żeby wykonać to zadanie inwestycyjne                   

w Śnieciskach, pożyczkę z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, w tej chwili jeszcze nie, 

ale pod koniec roku i w przyszłym roku będziemy ja potrzebowali, żeby zapłacić za to zadanie 

inwestycyjne, jaki scenariusz będzie opracowany i wdrożony nie wiemy, ale nad tymi tematami myślę, 

że każdy z nas powinien się zastanowić, nie chodzi, jeszcze raz powtarzam o organ wykonawczy, bo to 

nie w tym rzecz, ale chodzi o to żeby wspólnota samorządowa, a więc my wszyscy co tu mieszkamy       

w tej Gminie mieli jakiś wpływ na rozwój, oczywiście są trudne decyzje do podejmowania, co robimy, 

czego nie, ale jeżeli w ogóle nie będziemy mieli wpływu na to, albo w ograniczonym zakresie to 

myślę, że będzie niedobrze, Szanowni Państwo, nie jestem w żadnej partii, broń Boże i nie będę już 

nigdy, żeby to nie było odebrane jako moje polityczne wystąpienie, ja mówię jako samorządowiec                

z krwi i kości, zwróciłem się w styczniu czy lutym, Wysokiej Radzie o tym mówiłem, do Wojewody, 

poprzez Wojewodę do Pani Premier, do Kancelarii Prezesa Rady Ministrów, żeby Pan Wojewoda 

przeanalizował moje pismo, żeby dopisał swoje spostrzeżenie i żeby wysłał do Kancelarii Prezesa, 

chodziło o Ośrodek Pomocy Społecznej, o pomoc w formie dotacji, kwocie chociaż jakieś, bo brakuje 

nam pieniędzy, po półtora miesiącu otrzymałem odpowiedź, że nie ma pieniędzy, do widzenia Wójcie, 

ja mam też tak odpisywać mieszkańcom, jak mieszkaniec za pośrednictwem Wójta zwraca się do 

SKO, nie będę wysyłał tak jest dobrze i koniec, czy tak ma być, no może tak, może ja jestem tutaj jakiś 
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„wywrotowiec”, zadajmy sobie to pytanie, obserwujmy co się dzieje, dwa lata, plan jest taki, realny, 

ani Wójt nie będzie mógł pełnić i zatrudniony nigdzie, w żadnej jednostce państwowej, samorządowej 

itd., oczywiście to są projekty, ale czy tak ma być, takie głosy po forum samorządowym w Warszawie, 

było około 1800 samorządowców, na pierwszym takim Kongresie, ja nie pojechałem, bo miałem inne 

obowiązki służbowe, o tym było mówione, o innych rzeczach, myślę, że w najbliższej przyszłości 

Państwu powiem, bo nie chcę tutaj zanudzać, wszyscy Państwo jesteście zmęczeni, dzisiaj sesja dość 

długo trwa, chociaż były sesje, że do dziewiątej się obradowało, ale zastanówmy się nad tym, bo to 

jest naprawdę ważne, tu nie chodzi o moją osobę, dlatego wycofałem tą uchwałę, bo wszyscy 

mieszkańcy, większość mieszkańców odebrało by, że Wójt walczy o to żeby mógł kandydować, ja nie 

będę kandydował i nie będę mógł kandydować czy nam się to podoba czy nie, bo tak to będzie, ale 

chodzi  o inne sprawy związane ze samorządem, coraz bardziej nam się to ogranicza, były wywołane 

świetlice, teraz mamy to tak jak mamy, ustawodawca tak to zapisał, ja nie mówię, że w tym okresie                

i inne rzeczy był też tak zapisane, wprowadziliśmy to, bo trzeba działać zgodnie z prawem i to prawo 

trzeba zmieniać, z tym się zgadzam, bo nie zawsze tak jest, mieszkańcy będą się najlepiej rządzić niż 

tutaj urzędnik z Urzędu Gmin, ale tak to zapisano w ustawie, dziękuję  

 

Ad. 14. Zamknięcie sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy w związku z wyczerpaniem na dzień dzisiejszy porządku obrad, 

zamykam XXX sesję Rady Gminy Zaniemyśl, dziękuję Państwu za przybycie  

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Alina Frąckowiak 

 

 

 

sporządziła : B. Madajczak  


